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HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL 

 

Leisi        22. veebruar 2024 nr 1-5/3 

 

 

Algus kell 17.00, lõpp kell 19.00 

Koht: Leisi Kooli aula 

Juhatas: Rando Vink 

Protokollis: Maris Puusepp 

Osalesid: Maris Puusepp, Pille Vatsfeldt, Liisa Võsu, Evely King, Eneli Humal,  Hanna Reinol 

(veebis), Meelis Kaubi, Liina Tabri, Liisa Maripuu, Karmen Nõmm, Rando Vink, Marys Kallas 

(veebis), Pavel Kadõkov, Teele Kull 

Puudusid: Kerli Leidas, Kristi Orgmets, Kadri Kanemägi 

Kutsutud: Siiri Uusna, kooli sotsiaalpedagoog (STHK), Lee Humal (õpilasesindus), Heidi Kull 

(õpilasesindus), Kaire Kiil (SV) 

Hoolekogu töö aluseks on Põhikooli ja gümnaasiumiseaduse  § 73  

https://www.riigiteataja.ee/akt/111032023076?leiaKehtiv, Koolieelse lasteasutuse seadus § 24 

https://www.riigiteataja.ee/akt/128122022045?leiaKehtiv ja  „Saaremaa valla koolieelse 

lasteasutuse, üldhariduskooli ja huvikooli hoolekogu moodustamise kord ja hoolekogu töökord“ 

https://www.riigiteataja.ee/akt/429102019002?leiaKehtiv  

Päevakord: 

1. Haridus- ja noorsootööosakonna juhataja Kaire Kiil sõnavõtt; 

2. Ülevaade õpilasesinduse tööst – Liisa Võsu; 

3. Alko/narko koolitus lastevanematele 1. märts üldkoosolekul – Helle Kahm; 

4. Koostöö kogukonnaga - projektilahendused (rulood, kiiged, rattahoidla jne) mille osas 

kooli soovi korral toetada – Helle Kahm; 

5. Lasteaia arenguvestluste ühtne vorm ja süsteem – Juta Koppel; 

6. Võlglased – Helle Kahm; 

7. Kommunikatsioon – Rando Vink; 

8. Muud küsimused. 

 

Ettepanekud:  

Kooli direktor Helle Kahm teeb ettepaneku 

-  lisada päevakorda punkt ”Suvine töökorraldus lasteaias” 

 

https://www.riigiteataja.ee/akt/429102019002?leiaKehtiv
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- Põhjusel, et lasteaia õppejuht Juta Koppel on hetkel töölt eemal, palun punkt ”Lasteaia 

arenguvestluste ühtne vorm ja süsteem” lükata edasi kevadesse. Eelmine hoolekogu oli 

sellest ka jutt, et kevadeks vorm ühtlustub, siis saab soovi korral teema juba 

konkreetsemalt avada.  

 

1. Haridus- ja noorsootööosakonna juhataja Kaire Kiil sõnavõtt; 

Kuulati: Kaire Kiil 

- Rahaline seis on halb, kokkuhoiu osas vaadatakse  üle ka hariduse valdkond 

Kuulatakse küsimusi liikmetelt 

Helle Kahm – kui palju räägitakse koolivõrgu muudatustest? 

Kaire Kiil – ülesandeks on antud vaadata üle muudatused, mis on mõistlikud. Kõik kulutused 

kalkuleeritakse hoolikalt, tuleb vaadata, kus on võimalik kokku hoida. Kas on ebamõistlikke 

kulusid ja kuidas seda optimeerida.  

 

2. Ülevaade õpilasesinduse tööst  

Kuulati: Liisa Võsu, Heidi Kull, Lee Humal, Pille Vatsfeldt  

- õpilasesindus on väga tubli, aktiivne. Koosseis - 17 õpilast õpilasesinduses.   

- ülevaade õpilasesinduse tööplaanist, möödunud ja tulevastest üritustest. 

 

Hoolekogu võttis info teatavaks 

 

3. Alko/narko koolitus lastevanematele 1. märts üldkoosolekul  

Kuulati: Helle Kahm 

- 1.märts 2024 toimub kooli aulas lastevanemate üldkoosolek (info: e-kool, koduleht, Facebook) 

- koolitus „Mõnuained ja kuidas need levivad“ Meelis Juhandi, Anneli Tiik 

- tekitame veebivõimaluse 

- uue õppekava tutvustus, väärtuste sidumine õppekavasse koostöös lastevanematega, Riina Sirg. 

 

Kuulati: Pille Vatsfeldt 

- koolis on olukord hetkel rahulik, on olnud veipimist aga nähtavalt ei ole olnud probleeme 

alkoholi ega teiste  mõnuainetega. 

 

Kuulati: Kaire Kiil 

- politsei pigem ei taha enam koolidesse tulla esinema lastele, mõjuvat reklaamina. Rõhku 

pannakse vastandtegevustele, rõhutatakse tervisele kasulikke teemasid. 
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4. Koostöö kogukonnaga - projektilahendused (rulood, kiiged, rattahoidla jne) mille osas 

kooli soovi korral toetada – Helle Kahm 

Kuulati: Helle Kahm  

- võimla valgustus tehtud, ATS süsteemi parandus tulemas Pärsamal. 

- koostöös Inspira tantsukooliga toimub tantsuring. 
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- lasteaias leitud ka tantsutrenni juhendaja, näidistund toimus. Tehakse treeneriga 

kokkuleppeid, luuakse partnerlusleping.  

- õpetajate lehes kiideti Leisi Kooli huviharidust – ringe on palju, enamus on tasuta. 

- rahvatantsu ringi juhendaja läheb pensionile, temale on olemas asendaja. 

- Saaremaale planeeritakse kandleõpetajate koolitust läbi Rahvakultuuri seltsi, kannelt on 

õppinud palju, aga õpetajad on otsa saanud.. 

- Saadetud meili teel rattahoidlatest lingid, vastuseid hoolekogu liikmetelt ei tulnud. 

 

Otsustati: hoolekogu tegeleb rattahoidla soetamiseks rahaliste vahendite leidmisega.  

 

5. Suvine töökorraldus lasteaias 

Kuulati: Helle Kahm  

Ettepanek: 

1. Leisi Kooli valverühm on avatud Pärsamal (sest seal toitlustamine stabiilselt) 

25.06- 5.07.2024, 22.07- 02.08.2024 

2. Kollektiivpuhkus 8.07-19.07.2024, lasteaed suletud. 

3. Valvelasteaed Valjalas (22.07-11.08 kollektiivpuhkus) või Kuressaares – Ristiku ja Pargi 

lasteaed. 

 

2021 oli juulis nimekirjas 13 last, keskmine kohalkäimine 7,4. Kõige rohkem ühel päeval 9 ja 

vähim 2 last päevas. 

2022 nimekirjas 24 last, keskmine 6,9, kõige rohkem päevas 11 last ja vähim 4. 

2023 nimekirjas 19 last, keskmine 4,8. Lapsi kõige rohkem kohal 8, vähim 1. 

Kõige vähem lapsi juuli teisest nädalast (0-2last), sellepärast kollektiivpuhkus sellisel ajal. 

 

Rando Vink – haigused lasteaias, haige laps peab olema kodus ning sellele rohkem tähelepanu 

pöörata. 

 

Otsustati:  hoolekogu toetab suvise valverühma avamist Pärsamal ja kollektiivpuhkust 8.07-

19.07.2024, mil lasteaed on ka valverühmana suletud, vastuväiteid ei olnud. 

 

6. Võlglased  

Kuulati: Helle Kahm 

- Võlgnevust 1000-1500 € (on stabiilne) jooksvalt, pikaajalisi võlglasi üksikud, tegeleme 

nendega individuaalselt. 

- uuritakse võimalust ettemaksu maksmiseks. 

 

Hoolekogu võttis info teatavaks 

 

7. Kommunikatsioon  

Kuulati: Rando Vink  

- teade oli saadetud 5.02 ja 21st liikmest ainult 7 vastasid.  

- Hoolekogu liikmetel on üks Facebooki grupp – seal tehti ettepanek, hoolekogu esimehena 

arvab, et see ei ole ametlik kanal ettepanekute jms tegemiseks.  
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- Mõned probleemid saab kitsamas ringkonnas lahendada, ei pea terve hoolekogu seda 

lahendama.  

- Kogu suhtlus võiks käia meililistis, et kõik saaksid kogu info kätte.  

 

Hoolekogu võttis info teatavaks 

 

8. Muud küsimused 

- Järgmiseks korraks arenguvestluste ühtne vorm ja ka kooli arenguvestlused tuua 

päevakorda 

Kuulati: Meelis Kaubi 

- Rahuloluuuring – riik viib läbi kõikides üldhariduskoolides uuringut, jälgitakse kui 

aktiivselt koolid seda uuringut läbi viivad. Uuring viiakse läbi personali, õpilaste ja 

lapsevanemate hulgas. Lapsevanematele tulevad küsimustikud e-kooli. Vanematele tulevad nii 

riigi kui ka valla poolt küsimustikud. 

- Leisi Kooli tunnustamise kord on fikseeritud kodukorras. Kui õpilaste või hoolekogu 

poolt tuleb ettepanek, siis kooli direktor kinnitas, et tunnustamisega seotud küsimusi juhtkond 

arutab. Eeldab rahalisi vahendeid. Ka käesoleval õppeaastal tunnustab õpilasesindus eeskuju 

õpilaste ja õpetajate seas. 

 

Kuulati: Evely King 

- supi kõrval koolilõunas võiks olla magustoit, mitte puuvili. 

 

Kuulati: Kaire Kiil 

- kaloraaž ei saa olla paigast ära, seda kontrollitakse, Leisis sellega probleeme olnud ei ole.  

 

 

Hoolekogu võttis info teatavaks 

 

 

 

(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 

 

Rando Vink       Maris Puusepp 

hoolekogu esimees      protokollija 


